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Interpelacja

w sprawie wyznaczania tras biegów i wyścigów ulicznych

Szanowny Panie Prezydencie

Mieszkańcy Grunwaldu a zwłaszcza osiedli położonych wzdłuż ulicy
Grunwaldzkiej, ogromnie się cieszą,że systematycznie wzrasta ilość masowych
imprez sportowych w naszym mieście. Ich szczęście jest szczególnie wielkie,
gdyż nie tylko Maraton czy półmaratony odcinają nasze osiedla od pozostałych
części miasta ale i biegi na trasach krótszych. W związku z tym proponują
by tym szczęściem obdarzać równomiernie mieszkańców innych części
naszego miasta.Zdaję sobie sprawę, że wytyczynie trasy maratonu wiąże się z
utrudnieniami w dużej częśći miasta, natomiast organizując biegi na krótszych
dystansach, powinno się je organizować w róznych częściach naszego miasta.
Dlatego proszę o przedstawienie informacji, jakie imprezy masowe biegowe
lub kolarskie będą organizowane w Poznaniu do końca roku 2025 i na jakich
trasach bedą realizowane. Proszę też o przedstawienie harmonogramu tego
rodzaju imprez na rok 2026.Proszę o uwzglednienie sugestii zmiany tras ,
zwłaszcza dla biegów przewidzianych na rok 2026.
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